
 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSFÖRVALTNING 
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TJÄNSTEUTLÅTANDE 

DNR 302-312/2008  

SID 1 (2) 

2008-08-27 

 

Box 4066, 163 04 SPÅNGA 

Telefon 508 03 000 

stadsdelsnamnden@spanga-tensta.stockholm.se www.stockholm.se 

 

Handläggare: Mats Carinder 

Telefonnummer: 508 03 428 

 

Till 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

 

Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) över Bromstens 

industriområde 

 

Förslag till beslut  

 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar i enlighet med detta 

tjänsteutlåtande. 

 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

 

 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 

Maria Häggblom  Mats Carinder 

 

 

Bilagor 

 

1. Skrivelse med hänsyn till bifogat yttrande över Bromstens industriområde.  

2. Yttrande över program för Bromstens industriområde. 

 

 

Ärendebeskrivning 

 

De politiska partierna (s), (mp), och (v) har inkommit med en skrivelse (bilaga 1) 

till nämnden, ”skrivelse med hänsyn till bifogat yttrande över Bromstens 

industriområde”, daterad 2008-08-06. Partierna i opposition frågar majoriteten om 

hela nämnden kan stå bakom det yttrande (bilaga 2) som tidigare skickats in till 

stadsbyggnadskontoret från Bromstens idrottsklubb, Socialdemokraterna i 

Bromsten och Kristdemokraterna i Spånga. 

 



TJÄNSTEUTLÅTANDE 
SID 2 (2) 

12. SVAR PÅ SKRIVELSE FRÅN (S), (MP) OCH (V) ÖVER BROMSTENS INDUSTRIOMRÅDE.DOC 

Box 4066, 163 04 SPÅNGA 

Telefon 508 03 000 

stadsdelsnamnden@spanga-tensta.stockholm.se www.stockholm.se 

 

 

Förvaltningen har tidigare tagit upp frågan om Bromstens industriområde för 

diskussion på en gruppledarträff i samband med stadsbyggnadskontorets inbjudan 

till samrådsmöte den 14 maj, med möjlighet till skriftliga synpunkter på 

programförslaget fram till den 9 juni.  

 

På gruppledarträffen kom förvaltningen och gruppledare överens om att de 

enskilda partierna skulle inkomma med synpunkter direkt till 

stadsbyggnadskontoret. Förvaltningen har dock varit inblandad i planprocessen 

redan i ett tidigt skede och framhållit vikten av att förskoleplatser skapas och att 

frågan om att etablera ytterligare en skola bör utredas. Dessa önskemål har också 

inarbetats i programförslaget. 

 

Utifrån tidigare diskussion på gruppledarträffen den 9 maj bereder förvaltningen 

skrivelsen utan ställningstagande. 

 

 

Ärendets beredning  

 

Ärendet har beretts inom avdelningen för Teknik och Service. 

 

 

  

 

 

 


